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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 23.04. 2015  v RKD  v 
Sučanoch 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári Obce a OcÚ: 

1.   Ing. Vladimír Plžik   -   starosta obce  

2.   Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Mgr. Lenka Orelová  -   hlavná kontrolórka obce 

 

P o s l a n c i :    

1. Ing. Peter Belica 
2. Mgr. Veronika Ďaďová                         
3. Martin Rybár   
4. Ing. Eva Bencová  
5. JUDr., Mgr. Peter Belica 
6. MUDr. Iveta Trnovská, MPH 
7. Mgr. Róbert Kováč 
8. Jaroslav Makovník   
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
10. Ing. Ján Jamriška     
11. Ján Adamovský  

 

Ostatní prítomní: 

1.  Daniela Ligačová  -   zapisovateľka 

2. Mgr. Eva Belicová                 -    právnička 

 

Hostia:   

                - viď prezenčná listina 

 

                                                                                                                                          

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu  
4. Správa o plnení uznesení OZ  
5. Návrh na udelenie ceny obce 
6. Návrh plánu kontrol na 2.polrok 2015 
7. Informatívne správy z vykonaných kontrol 
8. Rokovací poriadok OcZ 
9. VZN o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania 

odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp v obci Sučany 
10. Dodatok č. 1 k VZN 01/2005 čas predaja v obchode a čas prevádzky služieb 
11. Záverečný účet obce za rok 2014 
12. Zmena rozpočtu obce 
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13. Schválenie platu starostu 
14.  Žiadosti o schválenie dotácií pre CVČ z rozpočtu obce 
15.  Žiadosť o nenávratný finančný príspevok na modernizáciu verejného osvetlenia 
16.  Informácia o priebehu konania týkajúceho sa uplatňovaných pohľadávok od obce 

Sučany vo výške 156 365,63 € /Ing. Miroslav Stanovský/ a 22 712,87 € /Sagacity/ 
17.  Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za rok 2014 
18.  Informácia o ďalšom postupe výstavby D1 a iných dôležitých stavbách v obci 
19.  Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 
20.  Kúpa objektu psychiatrickej liečebne 
21.  Správa o bezpečnostnej situácií v obci, správy o činnosti DJZO a OP za rok 2014, 

správy veliteľa DHZO v zmysle uznesenia OcZ č. 35/2015 
22.  Úlohy obce vyplývajúce zo zabezpečenia ochrany lesov pred požarmi 
23.  Správa o činnosti komisií 
24.  Rôzne 
25.  Interpelácie 
26. Záver 

 

1. O t v o r e n i e   

 

Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie 

riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci 

boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli, 

web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.   

 

Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú. 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: JUDr., Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  - MUDr. Iveta Trnovská, MPH, 

JUDr., Mgr. Peter Belica  

Za: 9 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová,  Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. 

Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, p. 

Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa:  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, JUDr., Mgr. Peter Belica  

Neprítomní: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Mgr. Veronika Ďaďová ,Ján Adamovský     

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení – Mgr. Veronika Ďaďová, Ján 

Adamovský     

Za: 9 (Ing. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. 

Veronika Ďaďová, ) 

Proti: 0 
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Zdržal sa: Mgr. Veronika Ďaďová, Ján Adamovský     

 

3. S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

Starosta  navrhol zmenu na doplnenie programu zasadnutia a to doplnenie bodu -  

15. Predĺženie platnosti PHSR  vypracovaného v októbri 2007 – január 2008 a posunúť 

číslovanie ostatného programu zasadnutia až po bod 27. 

 

Hlasovanie - schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva: 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

4.  Správa o plnení uznesení OZ 

 

Prednosta OcÚ skonštatoval, že  prijaté uznesenia sa darí plniť priebežne, a doplnil: 

K uzneseniu č. 12/2015  

- Zmluva na dotáciu pre Kolkársky klub Tatran Sučany – podpísaná - splnené 

K uzneseniu č. 35/2015 

 - aby VZN obce Sučany boli prepracované do podoby úplného znenia v zmysle doplnkov a 

takto zverejnené na úradnej tabuli obce  - čiastočne splnené, niekoré VZN v úplnom znení v 

tlačenej podobe sú k dispozície u prednostu, ostatné budú dopracované do budúceho 

zastupiteľstva 

 

K uzneseniu č.  35-2/ 2015                 

- veliteľovi DHZO Sučany, aby na budúcom zasadnutí OZ predložil 

- správu o činnosti v oblasti údržby komunikácií 

- správu o činnosti v oblasti údržby zelene 

- správu z oblasti ďalších činností, ktoré má v kompetencii DHZO Sučany 

     k uvedeným činnostiam vyčísliť náklady a príjmy obce v roku 2014 – splnené – Správa o 

činnosti DHOZ – samostatný bod zasadnutia 

 

K uzneseniu č.  36/ 2015    

ukladá hlavnej kontrolórke obce, aby preskúmala a na budúcom zasadnutí OZ predložila 

1. správu z kontroly zmlúv o dielo 

- č. 139/2014 na sumu 700,-€ 

- č. 251/2014 na sumu 700.-€ 

- č. 163/2013 na sumu 1.400.-€ 

ktoré boli uzatvorené medzi obcou Sučany a DHZ Sučany a súčasne sa vyjadriť či predmetné 

zmluvy boli uzatvorené v zmysle zákonných predpisov ako aj úhrada vystavených faktúr. 

2. preskúmať zmluvu o dielo č. 160/2014 zo dňa 9.7.2014 a vyjadriť sa 

- či bola uzatvorená v súlade so zákonnými predpismi 

- či finančné prostriedky vyplatené na základe tejto zmluvy boli vyplatené za skutočne 

vyhotovený záväzok v zmysle predmetu zmluvy 

- či finančné prostriedky na základe tejto zmluvy o dielo neboli vyplatené v rozpore S 

rozpočtovými pravidlami a teda neoprávnené 

3. preskúmať či úhrada faktúr vystavených v roku 2014 DHZ Sučany na obec Sučany za 
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" Údržbu multifunkčného ihriska a to minimálne Ix za týždeň kosenie, Ix za týždeň kefovanie, 

vrátanie bežeckej dráhy a kosenia okolia multifunkčného ihriska a jeho celoročná ochrana 

pred poškodzovaním a vandalizmom" 

- je v súlade so zákonnými predpismi záväznými pre obec 

- je vykonaná za skutočne zrealizované práce 

4. preskúmať a vyjadriť sa k objednávke Č. 71/2014 zo dňa 21.3.2014 na psychologické 

vyšetrenie zamestnancov OHZ v počte 8, keď zamestnávame len 5 príslušníkov OHZ  

– splnené – Správy z kontrol samostatným bodom zasadnutia 

 

K uzneseniu č.  37/ 2015    

 

- žiada prednostu OÚ Sučany o organizovanie Dňa zeme v spolupráci s komisiami OZ vo 

forme čistenia verejných priestranstiev obce, ktoré budú bližšie špecifikované – splnené – 

zorganizované na Deň zeme dňa 24.4.2015 /piatok/, zamestnanci OcU  výsadba záhonu na 

námestí, poslanci a  ostatní zamestnanci vyčistenie brehu Váhu od RZ PLUTVA až po 

turistickú základňu, zúčastnia sa aj pracovníci VPP / pomoc s čistením a nakladaním na 

multikar. 

 

Ostatné uznesenia boli splnené.  

 

Diskusia: Ing. Peter Belica, zástupca oboznámil poslancov o zabezpečení médií na zasadnutie 

OZ / asi na 17,00 hod./.  

  

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie plnenie uznesení predchádzajúceho 

zastupiteľstva. 

 

5. Návrh na udelenie ceny obce 

Starosta oboznámil zastupiteľstvo s návrhom na udelenie ceny obce Sučany p. prof. Hejnému 

a Ing. Jánovi Zubercovi za osobný prínos pri zriadení Gymnázia bilingválneho anglicko-

slovenského v Sučanoch  a so zabezpečením vecného daru k tejto cene vo výške 100,- € na 

jednu osobu.  

Diskusia: Ing. Eva Belicová, Mgr. Veronika Ďaďová 

Ing. Eva Bencová pripomenula, že vecný dar sa považuje za primeraný, finančná hotovosť pri 

cene neprichádza do úvahy 

Mgr. Veronika Ďaďová oboznámila OZ, že cena obce Sučian bola prerokovaná aj v kultúrnej 

komisii a táto doporučuje uvedené ocenenia a k tomu navrhnuté vecné odmeny schváliť. 

 

Hlasovanie - schválenie ceny obce Sučany  prof. Hejnému a Ing. Jánovi Zubercovi  a 

vecného daru v hodnote 100,- € na jednu osobu 

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

6. Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2015 
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Mgr. Lenka Orelová predložila Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2015, zameriava sa v 

ňom hlavne na kontrolu plnenia uznesení OZ za rok 2014 a kontrolu dodržiavania VZN 

1/2013 o poskytovaní dotácií.  

 

Hlasovanie – Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2015 

 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter 

Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa:  p. Ján Adamovský, 

Neprítomní: 0 

 

7. Informatívne správy z vykonaných kontrol 

Mgr. Lenka Orelová podala OZ správy z kontrol, tieto sú zverejnené aj na web stránke obce.  

Bolo dohodnuté , že sa pôjde postupne podľa jednotlivých správ.  

Správa 1/2015 – kontrola zmluvy o dielo č. 160/2014 – p. A. Matula -  chyba v písaní, v 

konečnom dôsledku k plneniu zmluvy ani nedošlo, ale napriek tomu, by zmluva bola platná 

Diskusia:  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Eva Bencová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Ing. 

Vladimír Bulej, PhD, 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH upresnila, že nebola chyba v písaní, ale chyba v obsahu zmluvy,  

odpovedala p. Mgr. Eva Belicová, že z celého obsahu zmluvy bolo jasné o akú náplň ide a 

preto je zmluva platná 

Ing. Eva Bencová, musí sa venovať väčšia pozornosť zostavovaniu obsahu zmlúv, aby 

nedochádzalo k takýmto omylom. 

JUDr. Mgr. Peter Belica,  zmluvy na obci sú zverejňované a to je hlavne, aby nedochádzalo k 

plneniu bez je právnej účinnosti 

Ing. Vladimír Bulej, PhD, len chcel upresniť, či skutočne nebolo finančné plnenie zmluvy. 

Odpovedané mu bolo, že nedošlo k plneniu zmluvy. 

Správa 2/2015 -  z kontroly faktúr vystavených v roku 2014 DHZ Sučany na obec Sučany za 

„Údržbu multifunkčného ihriska a to minimálne 1x za týždeň kosenie, 1x za týždeň kefovanie, 

vrátane bežeckej dráhy a kosenia okolia multifunkčného ihriska a jeho celoročná ochrana pred 

poškodzovaním a vandalizmom“ - Mgr. Lenka Orelová skonštatovala, že údržba 

multifunkčného ihriska sa vykonáva aj, keď náplň činnosti na údržbe ihriska v zmluve, je 

nepresne formulovaná.  

Diskusia: Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník, Ing. Eva Bencová 

 

Mgr. Róbert Kováč, pripomenul, či skutočne práce na údržbe multifunkčného ihriska 

vykonávajú členovia DHZO, alebo ich vykonávajú pracovníci VPP a členovia DHZO sa na 

ich práci len priživujú. Žiada ak práce vykonávali pracovníci VPP, tak aj odmenu majú dostať 

pracovníci VPP a nie členovia DHZO 

p. Orelová reagoval že správu ihriska vykonáva len DHZO ako občianske združenie a aj 

zmluva, je len s občianskym združením. 

Ing. Peter Belica, je potrebné prikladať ku každej faktúre a zmluve jednotlivé výkazy prác, 

aby bolo preukázateľné kto ich vykonával 

Prednosta Mgr. Olbert reagoval- na údržbu ihriska sa najviac využíva štvorkolka a oprávnenie 

na jej používanie pracovníci VPP nemajú, a tak nemôžu robiť údržbu ihriska 

p. Jaroslav Makovník, pripomienkoval, nutnosť skontrolovať aj skutočné vykonanie prác na 

multifunkčnom ihrisku /kefovanie trávnika/. 
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Ing. Bulej, PhD, pripomienkoval, aby vo výkazoch vykonaných prác, boli uvedené mená 

pracovníkov a aj presný rozsah prác, ktoré vykonali 

Ing. Eva Bencová, žiadala upresniť, aby sa presne odpovedalo na prvú otázku uznesenia, či 

úhrada vystavených faktúr bola platná podľa uvedenej zmluvy a ich preplatenie platné a nie 

porovnávanie nákladov na multifunkčné ihrisko , keď za  práce na ňom bol platený p. Milec.  

Jedná sa hlavne o Zmluvu o dielo č. 60/2013 a odmeny vyplatenej podľa bodu 2 tejto zmluvy, 

nakoľko všetky faktúry boli vystavené v roku 2014 aj vyplatené v roku 2014.  

Odpovedala Mgr. Belicová, že platnosť zmluvy je jedná vec a skutočne vykonané práce vec 

druhá. Ak práce pre obec boli vykonané, tieto sa musia zaplatiť, nakoľko by mohlo ísť o 

neprimerané obohacovanie. Pri zostavení zmluvy išlo o chybu v písaní a to  v článku 3 odst. 3 

v dátume plnenia zmluvy. Celkové koncipovanie zmluvy, je ale zostavené na celoročnú 

údržbu a preto l-dňové plnenie je zmätočné.  

Mgr. Orelová konštatovala, že v evidencii obce je zmluva platná do konca roku 2014, nebola 

urobená zmena na web stránke obce.  

P. starosta položil otázku Mgr. Belicovej, či sa jedná o trestný čin neoprávneného prospechu, 

bolo mu odpovedané, že ak práce boli vykonané vzniká nárok  na odmenu vo výške bežnej 

ceny na trhu, ktorú keby obec nezaplatila dochádzalo by k obohacovaniu obce.  

Ing. Eva Bencová žiadala podať návrh na prokuratúru na prešetrenie oprávnenosti vyplatenia 

faktúr za správu multifunkčného ihriska za rok 2014 . 

Ing. Peter Belica, venovať zvýšenú pozornosť zostavovaniu zmlúv a hlavne predmetu zmlúv.  

Hostia diskusia: 

p. Štefan Šimko, pripomienkoval zverejnenie zmlúv na web stránke obce, bez podpisov, bez 

osobných údajov, zmluvy sú podľa neho len zdrap papiera a prikláňa sa k názoru Ing. Evy 

Bencovej, že finančné prostriedky boli vyplatené neoprávnene.  

Mgr. Eva Belicová  reagovala o  zverejňovaní na web stránke, musí sa zverejňovať bez 

podpisov a identifikačných údajov na základe zákona o ochrane osobných údajov, a 

zaplatenie faktúr, vykonané práce musia byť zaplatené.  

Správa 3/2015 z kontroly objednávky č. 71/2014 zo dňa 21. 3. 2014 na psychologické 

vyšetrenie zamestnancov Obecného hasičského zboru Sučany. 

Mgr. Orelová rozobrala povinnosti obce v oblasti požiarnej ochrany sú vymedzené v Zákone 

č. 314/2001 o ochrane pred požiarmi v znení neskorších predpisov. Tento okrem iných v § 1 

ods. 2 a) stanovuje povinnosti obcí na úseku ochrany pred požiarmi a v bode b) požiadavky na 

odbornú prípravu a odbornú spôsobilosť na výkon činností na úseku ochrany pred požiarmi. 

Povinnosti obce na úseku ochrany pred požiarmi konkrétne vymedzuje § 15, podľa ktorého je 

obec okrem iného povinná:  

a) podieľať sa v rozsahu svojej pôsobnosti na vytváraní podmienok na plnenie úloh ochrany 

pred požiarmi u právnických osôb, ktoré zriadila,  

 b) zriadiť dobrovoľný hasičský zbor obce na zdolávanie požiarov a vykonávanie záchranných 

prác pri živelných pohromách a iných mimoriadnych udalostiach, ak ďalej nie je ustanovené 

inak; udržiavať jeho akcieschopnosť a zabezpečovať jeho materiálno-technické vybavenie,  

 c) zabezpečovať odbornú prípravu dobrovoľného hasičského zboru obce,  

Obec je teda na základe daného zákona zriaďovateľom dobrovoľného hasičského zboru obce, 

z čoho jej vyplývajú ďalšie povinnosti podľa ustanovení § 37, a to:  

bod a) vytvoriť personálne, organizačné a priestorové podmienky na plnenie úloh hasičskej 

jednotky a na ten účel zriadiť hasičskú stanicu alebo hasičskú zbrojnicu,  

bod g) zabezpečiť odbornú prípravu zamestnancov a členov hasičskej jednotky,  

bod h) zabezpečiť vykonanie preventívnych zdravotných prehliadok zamestnancov a členov 

hasičskej jednotky podľa osobitných predpisov.  

Na základe zaradenia do plošného rozmiestnenia síl a prostriedkov hasičských jednotiek na 



–--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 23.04.2015                                8  

území Slovenskej republiky, požiarovosti v zásahovom obvode a zaťaženosti spadá obec 

Sučany v rámci kategorizácie hasičských jednotiek OHZ do kategórie A1, v rámci ktorej je 

stanovený odporúčaný celkový početný stav členov OHZ na 16 + 1 člena a minimálny počet 

členov OHZ v pohotovosti pre výjazd 1+3 členov. Rovnako podľa Vyhlášky č. 611/2006 o 

hasičských  jednotkách je základnou organizačnou zložkou hasičskej jednotky družstvo, ktoré 

tvorí veliteľ a ďalšie tri osoby až osem osôb. V nepretržitom výkone služby teda musí byť 

zodpovedajúci počet členov. Obec však zamestnáva len piatich členov Dobrovoľného 

obecného hasičského zboru obce Sučany a z dôvodu potreby zabezpečenia minimálneho 

stanoveného personálneho obsadenia uzavrela s Dobrovoľným hasičským zborom Sučany 

Memorandum o spolupráci, aby tak spĺňala predmetné zákonné ustanovenia.  

Obec Sučany zamestnáva päť členov Dobrovoľného hasičského zboru obce Sučany, preto nie 

je možné plne zabezpečiť túto službu z vlastných zamestnancov a preto sú na testy posielaní 

aj členovia DHZ. 

Diskusia: Ing. Eva Bencová 

Ing. Eva Bencová,  prečítala si zákon, či všetci členovia musia prejsť psychologickými 

testami a ako sa zabezpečuje aby všetci mali platné osvedčenia o spôsobilosti.  

Veliteľ DHZO je zodpovedný a obec je povinná zabezpečiť odbornú prípravu členov 

hasičskej jednotky ako aj ich pravidelné zdravotné prehliadky.  

Správa č. 04/2015 z kontroly zmlúv o dielo č. 139/2014, č. 251/2014 a č. 163/2013  

Mgr. Orelová skonštatovala, že zmluvy o dielo č. 139/2014, č. 251/2014 a č. 163/2013 boli 

uzatvorené v zmysle zákonných predpisov.  

Úhrady vykonané na základe zmlúv o dielo  č. 139/2014, č. 251/2014 a č. 163/2013 boli 

vykonané v zmysle zákonných predpisov.  

Obec za kontrolované obdobie rokov 2013 a 2014 vyplatila Dobrovoľnému hasičskému zboru 

Sučany finančné prostriedky v celkovej výške 11 628,78,-€. Na zabezpečenie povinností 

vyplývajúcich obci zo Zákona č.  314/2001 Z. z. v znení neskorších predpisov by obec za tieto 

dva roky musela na personálne doriešenie nepretržitej prevádzky hasičskej jednotky vynaložiť 

finančné prostriedky v minimálnej výške 97 360,56,-€. Uzatváranie zmlúv o dielo s 

Dobrovoľným hasičským zborom obce Sučany zameraných na služby a výcvik členov DHZ v 

rámci Zákona  č.  314/2001 Z. z. v znení neskorších predpisov je pre obec ekonomicky 

výhodné.  
 

Diskusia:  Ing. Eva Bencová, p. Martin Rybár 

Ing. Eva Bencová, požadovala vysvetlenie, prečo sú zmluvy uhrádzané v hotovosti a či je to 

zo zákona možné. 

Zodpovedané v rámci zákona je možné prevádzať platby v hotovosti až do výšky 5 000,- € ,  

/zákon 394/2012 zo dňa 29.11.2012/.  

 p. Martin Rybár, žiada aby sa všetky zmluvy za obec predkladali právnikovi a až potom išli 

na podpis.  

Mgr. Olbert uviedol, že toto je už zabezpečené. 

Faktická poznámka: 

JUDr. Mgr. Peter Belica , treba viacej využívať všeobecné predpísané vzory a prekonzultovať 

každý návrh zmluvy  

Hlasovanie – žiada príslušné referáty obecného úradu venovať zvýšenú pozornosť 

tvorbe zmluvných dokumentov vzhľadom na to, že v zmluvách uzatváraných medzi 

obcou Sučany a inými subjektami v predchádzajúcom volebnom období sa vyskytujú 

viaceré nejasnosti, nejednaznočnosti v špecifikáciách, termínoch plnenia, preberania 

predmetu plnenia  

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 



–--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 23.04.2015                                9  

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správy o vykonaných kontrolách – 01/2015, 02/2015, 

03/2015 a 04/2015. 

 

8.  Rokovací poriadok OcZ 

 Starosta prítomných oboznámil s ďalším bodom programu a to Rokovací poriadok obce je 

zverejnení na web stráne obce. 

Diskusia:  do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 

Hlasovanie – Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva obce Sučany 
 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

9.  VZN o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania 

odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp v obci Sučany 

 

Starosta obce uviedol tento bod programu a poprosil Mgr. Belicovú o priblíženie návrhu 

zmeny toho VZN. V novom VZN boli vypustené všetky nariadenia, ktoré boli nad rámec 

zákona o povinnosti pripojiť sa na verejnú kanalizáciu, doplnený bol spôsob náhradného 

zásobovania vodou a odvádzania odpadových vôd. 

Diskusia: p. Martin Rybár, p. Ján Adamovský 

p. Martin Rybár, oboznámil obecné zastupiteľstvo, že návrh VZN bol prerokovaný v 

ekonomickej komisia a táto OZ doporučuje VZN schváliť 

p. Ján Adamovský, ako sa bude riešiť dažďová voda, ktorá sa nesmie odvádzať do verejnej 

kanalizácie. 

 Odpovedal, že je to v riešení a dažďová voda pôjde do kanalizácie a poplatok sa bude riešiť 

od celkovej plochy strechy domu.  

 

Hlasovanie – VZN o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania 

odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp v obci Sučany 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

10.  Dodatok č. 1 k VZN 01/2005 čas predaja v obchode a čas prevádzky služieb 

Mgr. Belicová oboznámila zastupiteľstvo, že VZN sa doplňa na základe uznesenia a to odsek  

6 a odsek 7 boli doplnené o zdroje hluku rozšírené o fyzické osoby 
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Diskusia: JUDr. Mgr. Peter Belica, p. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, Ing. Eva Bencová 

JUDr. Mgr. Peter Belica, tento dodatok reaguje na problémy s hlukom na letných terasách.  

p. Ján  Adamovský, pripomienkoval  väčšie akcie, ako sa budú riešiť výnimky.  

JUDr. Mgr. Peter Belica, kultúrne akcie sú riešené v zákone v rámci výšky decibelov. 

Ing. Peter Belica riešil otázku kultúrnych podujatí v obci, rušenie nočného pokoja 

JUDr. Mgr. Peter Belica, VZN nerieši kultúrne akcie, ale len otázku reštauračných zariadení a 

rozširuje len okruh zdroja hluku o fyzické osoby. 

Ing. Eva Bencová  žiada vysvetlenie pojmu nad mieru hlučnosti, aká je to jednotka a z čoho sa 

vychádza pri jej určovaní 

Mgr. Eva Belicová , vychádza sa zo znenia zákona, posudzujú sa susedské vzťahy, nedá sa to 

určiť presne výškou decibelov 

Starosta obce pripomenul, že všetky merania čo sa týka hluku rieši hygiena, má na to prístroje 

a určené sú určité limity, iné cez deň a iné v noci, ktoré sa majú dodržiavať. 

JUDr, Mgr. Peter Belica , pri sťažnosti , pri pokutovaní sa musí zisťovať skutkový stav a ten 

je ťažko už potom dokazovať a môže sa stať, že reálne sa nakoniec nič nezistí 

Ing. Eva Bencová podala návrh na nové znenie dodatku a to : vypustiť slová nad mieru 

primeranú pomerom ostatných obyvateľov obce alebo nad mieru najvyšších 

prípustných hodnôt pre vonkajšie priestory a stavby : 

 dodatok č. 1 k VZN č. 1/2005  

o čase predaja v obchode a čase prevádzky služieb  

 VI ods. 4 a ods. 7 VZN č. 1/2005 sa dopĺňajú o nasledovné znenie:  

„Zároveň nesmú uvedené zariadenia v čase po 22.00h obťažovať hlukom spôsobeným 

správaním fyzických osôb. Jedná sa najmä o hlasitú reč, hlučné vyspevovanie, vykrikovanie, 

zhováranie a iné hlučné prejavy osôb, používanie zábavnej pyrotechniky, neopodstatnené 

používanie klaksóna, hlučná jazda na motorovom vozidle, hlučné používanie hudobného 

nástroja, rozhlasového a televízneho prijímača a iných zariadení určených na reprodukciu 

zvuku alebo iné vytváranie hlučných zvukových efektov a zvukov, intenzívne a opakujúce sa 

zvukové impulzy, prerušovaný alebo premenný hluk s veľkým rozdielom hladín.“  
Hlasovanie – za predložený pozmeňovací návrh k Dodatoku č. 1 k VZN 01/2005 čas 

predaja v obchode a čas prevádzky služieb 

Za: 3 (Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška ) 

Proti: 3 (Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Adamovský) 

Zdržal sa: 5 (JUDr. Mgr. Peter Belica,p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD,  Mgr. 

Veronika Ďaďová, p. Martin Rybár) 

Neprítomní: 0 

 

Pozmeňovací návrh k  Dodatku č. 1 k VZN 01/2005 čas predaja v obchode a čas prevádzky 

služieb nebol schválený.  

 

Hlasovanie – Pôvodné znenie Dodatku č. 1 k VZN 01/2005 čas predaja v obchode a čas 

prevádzky služieb 

 

Za: 3 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Jaroslav Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 8 (Ing. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Martin Rybár,Mgr. Róbert Kováč, 

p. Adamovský Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, ) ) 

Neprítomní: 0 

 

Dodatok č. 1 k VZN 01/2005 čas predaja v obchode a čas prevádzky služieb obecné 
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zastupiteľstvo neschvaľuje.  

 

11. Záverečný účet obce za rok 2014 

Prednosta obce oboznámil obecné zastupiteľstvo so záverečným účtom obce za rok, ktorý je 

zverejnený na úradnej tabuli aj na web stránkach obce.  

Záverečný účet obce Sučany za rok 2014 je v zložení:  

- Plnenie príjmov a čerpanie výdavkov rozpočtu obce Sučany za rok 2014  

- Tvorba a použitie peňažných fondov  

- Návrh na finančné usporiadanie výsledkov hospodárenia obce k 31.12.2014  

- Bilancia aktív a pasív  

- Prehľad o stave a vývoji dlhu  

- Prehľad o záložnom práve na majetku obce k 31.12.2014  

- Prehľad o majetku obcea k 31.12.2014  

- Údaje o hospodárení príspevkovej organizácie zriadenej obcou Sučany  

- Prehľad o poskytnutých dotáciách z rozpočtu obce za rok 2014 v členení podľa jednotlivých 

príjemcov  

- Údaje o nákladoch a výnosoch z podnikateľskej činnosti  

 Hodnotiaca správa o plnení programového rozpočtu 
 

Následne bol predložený návrh na schválenie nasledovné ustanovenia: 

a/ Záverečný účet obce Sučany za rok 2014 bez výhrad 

b/ výsledok hospodárenia obce za rok 2014 v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 

583/2004 Z. z.o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  t.j. z bežného a kapitálového rozpočtu  -

  prebytok vo výške 627 242,33. € a po odpočítaní účelových prostriedkov zo štátneho 

rozpočtu vo výške 619 142,33 € 

c/ celkový prebytok  rozpočtového hospodárenia zistený v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z. z.o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  vo výške 258 946,78 € 

d/ odvod do rezervného fondu obce z celkového prebytku hospodárenia v zmysle § 15 ods. 4 

zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov vo výške 247 594,36 €, po odpočítaní 

účelových prostriedkov zo štátu  

e/ použitie rezervného fondu vo výške 83 050,- € na kapitálové výdavky v roku v roku 2015 a 

to na zhotovenie bronzových tabuliek na Pamätník M. Hodžu vo výške 10 000,- €, kúpu 

pozemkov od Psychiatrickej liečebne vo výške 26 200,- €, odkúpenie budovy /pavilónu C/ od 

Psychiatrickej liečebne vo výške 5 850,- €, rekonštrukciu stĺpu hanby vo výške 6 000,- € a na 

rekonštrukciu verejného osvetlenia vo výške 35 000,- €.  

 

Zároveň bolo navrhnuté, aby poslanci zobrali na vedomie: 

Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 

Správu nezávislého audítora 

 

Diskusia: p. Martin Rybár 

p. Martin Rybár oboznámil OZ, že záverečný účet bol prerokovaný v ekonomickej komisii a 

doporučuje OZ záverečný účet schváliť bez výhrad. 
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Hlasovanie – Záverečný účet obce Sučany za rok 2014 bez výhrad, výsledok 

hospodárenia obce za rok 2014 , celkový prebytok rozpočtového hospodárenia za rok 

2014 , odvod do rezervného fondu obce z celkového prebytku hospodárenia a použitie 

rezervného fondu vo výške 83 050,- € 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav 

Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. 

Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Eva Bencová) 

Neprítomní: 0 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu 

a Správu nezávislého audítora k Záverečnému účtu za rok 2014.  

 

12. Zmena rozpočtu obce  

Prednosta obce predniesol návrh na zmenu rozpočtu, návrh tejto zmeny bol zverejnený na 

úradnej tabuli obce aj na web stránke.  

Diskusia: Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová 

Mgr. Róbert Kováč, vysoká suma na bronzové tabuľky na panteón  

Prednosta upresnil, že v projekte rekonštrukcie námestia nebol plánovaný názov panteónu a 

tabuľky sú z umelej hmoty a celé sa to olupuje, ak chceme mať trvácnosť tabuliek mali by byť 

z bronzu, je vypracovaná ponuka na ich výrobu, po verejnom obstarávaní možno cena bude 

nižšia.  

Mgr. Veronika Ďaďová, dotaz na realizáciu reštaurovania Stĺpu hanby, kedy bude ukončené   

Prednosta oboznámil, že zmluva je pripravená, realizácia musí byť ukončená na Dni M. 

Hodžu, stĺp je odvezený na reštaurovanie.  

 

Hlasovanie – Zmeny rozpočtu na rok 2015 podľa predloženého návrhu 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav 

Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. 

Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Eva Bencová) 

Neprítomní: 0 

 

13. Schválenie platu starostu 

P. Martin Rybár, ako predseda ekonomickej komisie, navrhol opätovné prerokovanie platu 

starostu obce pre rok 2015 v zmysle §4 odst. 1 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení 

a platových pomeroch starostov a primátorov miest v znení neskorších predpisov a jeho 

zvýšenie v zmysle §4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. V zmysle  §4 ods. 4 zákona  č. 

253/1994 Z. z. prerokovanie platu prebehlo aj cez ekonomickú komisiu a táto navrhuje 

zvýšenie o 35% t. j. na sumu 2 514,- €.  

Diskusia : Mgr. Róbert Kováč, 

Mgr. Róbert Kováč, či nie je veľmi skoro prejednávať zvýšenie platu 

p. Martin Rybár odpovedal, že sa musí dodržiavať zákon a raz ročne sa plat musí prerokovať 

 

Hlasovanie – Plat starostu 

Za: 7 (Ing. Peter Belica,  p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, 

Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica,p. Martin Rybár) 
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Proti: 4 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva 

Bencová) 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

14. Žiadosti o schválenie dotácií pre CVČ z rozpočtu obce 

Prednosta oboznámil obecné zastupiteľstvo so žiadosťami o poskytnutie dotácie  z rozpočtu 

obce na rok 2015 v zmysle VZN č. 1/2013 pre nasledovné CVČ na : 

1/ JM Centrum – Centrum voľného času Martin vo výške 630,- € 

2/ Súkromné centrum voľného času Tanečného klubu DeepMartico,Martin vo výške 3.600,- € 

3/ Občianske združenie Centrum environmentálnej výchovy Turiec,Martin vo výške 2.672,- € 

4/ Centrum voľného času DOMINO, Vrútky v výške 4.550,- € 

5/ Centrum voľného času, Ul. A. Kmeťa 22, Martin vo výške 540,- € 

6/ Súkromné centrum voľného času pri súkromnej ZŠ Bell Amos, Martin vo výške 420,- € 

7/ Súkromné centrum voľného času Juniorklub,  Martin vo výške 1.350,- € 

8/ Centrum voľného času,  Ul. Kuzmányho 105,  Žilina  vo výške 60,- € 

v celkovej sume 13.822,- €  

MUDr. Iveta Trnovská, MPH, požiadala, aby jednotlivé CVČ presne určili druh činnosti, aké 

majú krúžky a ich náplň 

Prednosta doplnil, že všetky dotácie sú poskytované v súlade s VZN  

 

Hlasovanie – Poskytnutie dotácií z rozpočtu obce pre CVČ na rok 2015 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

15. Predĺženie platnosti Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Starosta obce predniesol návrh na predĺženie platnosti PHSR do 30.11.2015, nakoľko z titulu 

podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok na modernizáciu verejného osvetlenia tento 

musí byť platný. 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

Hlasovanie – Predĺženie platnosti Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Sučany 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  

Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (JUDr. Mgr. Peter Belica) 

Neprítomní: 0 

 

16. Žiadosť o nenávratný finančný príspevok na modernizáciu verejného osvetlenia 

 

Prednosta oboznámil obecné zastupiteľstvo s auditom verejného osvetlenia a s možnosťou 

rekonštrukcie určitých častí /Hradiská , park Prefa/. Oboznámil ich o s možnosťou 

predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci Opatrenia 2.2 – Budovanie a 
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modernizácie verejného osvetlenia pre mestá a obce a poskytovanie poradenstva v oblasti 

energetiky s maximálnou  sumou do 200 tis. € so spoluúčasťou obce vo výške 5% čiže najviac 

v sume 10 000,- €. Z projektu je možné robiť len  bežné opravy VO/ lampy, trafostanice/. 

Sú presne určené podmienky, ktoré sa musia dodržať, aby žiadosť mohla byť poslaná. Z tohto 

titulu je potrebné schváliť podanie žiadosti, zabezpečiť odsúhlasenie finanč. prostriedkov  a 

zabezpečiť realizáciu po schválení žiadosti o NFP.  

Starosta upresnil podmienky, nie je istá výšky príspevku  

Diskusia: p. Martin Rybár, Ing. Vladimír Bulej, PhD. 

p. Martin Rybár, výzva sa týka všetkých miest a obcí v SR mimo Bratislavského kraja a celá 

realizácia sa musí uskutočniť do 31.12.2015. Máme vypracované projekty na rekonštrukciu 

osvetlenia, takže sa môžu použiť aj tieto na realizáciu opráv.  

Ing. Vladimír Bulej, PhD upresnil, že na projekt je celkovo určených 5 mil. € a každé euro, 

ktoré obec dostane bude dobré. 

Hlasovanie – predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci Opatrenia 

2.2 – Budovanie a modernizácie verejného osvetlenia pre mestá a obce a poskytovanie 

poradenstva v oblasti energetiky v sume 200 tis. €, zabezpečenie realizácie po schválení 

žiadosti o NFP, zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého 

NFP v zmysle podmienok projektu t.j. v sume 10 tis. €  

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

17.  Informácia o priebehu konania týkajúceho sa uplatňovaných pohľadávok od obce 

Sučany vo výške 156 365,63 € /Ing. Miroslav Stanovský/ a 22 712,87 € /Fy. Sagacita/. 

 

Starosta informoval o výzve na zaplatenie sumy 156 365,63 €  od advokátskej kancelárie 

Fiačan &Partners pre Ing. Miroslava Stanovského, ktorý bol doručený na obec 19.2.2015.  

Uvedený záväzok obec odpísala z titulu premlčania na základe uznesenia OZ č. 7/2014 zo dňa 

24.9.2014. Ing. Stanovský sa ale  odvoláva na uznanie dlhu od Obcou Sučany zo dňa 

18.2.2013, zastúpenou JUDr. Jozefom Petrášom, CSc., ktorého kópia bola doručená spoločne 

s predmetnou výzvou.  

Starostom bolo podané trestné oznámenie na podozrenie zo spáchania zločinu podvodu. 

Mgr. Belicová oboznámila CcZ so všetkými krokmi, ktoré boli urobené v tejto veci. 

Starosta informoval aj o ponechaní finančných prostriedkov na rezervnom fonde pre prípad 

úhrady uvedených záväzkov. 

Diskusia:Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, p. Martin Rybár 

Ing. Peter Belica, rozoberal aspekt morálnotrestný uvedenej kauzy, že uvedená čiastka pre 

našu obec nie je vôbec zanedbateľná 

 MUDr. Iveta Trnovská, MPH, pripomenula, že ako bývala poslankyňa v rokoch 2008, aj ako 

predseda ekonomickej komisie v tomto období, doporučovali bývalému starostovi, aby sa 

zmluvy najskôr predložili OZ a až po schválený sa podpisovali, to sa ale   neudialo. 

p. Martin Rybár musí sa klásť väčší dôraz na vyhotovovanie zmlúv, projekty by mali byť 

viacej zdokumentované, zmluvy by sa mali vyhotovovať vo viacerých origináloch. 

Starosta informoval o problémoch pri rokovaniach s p. Stanovským a konštatoval, či bolo 

vôbec výhodné ísť do všetkých týchto projektov. Na samom začiatku bola zle postavená 



–--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 23.04.2015                                15  

Mandátna zmluva a z nej sa tvoriace aj ostatné zmluvy. 

Ing. Eva Bencová, spomenula problémy s firmou Stramon s.r.o /realizácia RVP obce Sučany/, 

ktorá mala problém s financiami pri dokončení stavby a Fy. Sagacita odkúpila ich pohľadávky 

a tak Fy. Stramon ostala  veľa malým  firmám dlžná. 

Starosta obce informoval obecné zastupiteľstvo, že zmluva RVP obce Sučany bola podpísaná 

s Ministerstvom hospodárstva SR, bola vysúťažena najnižšia ponuka na rekonštrukciu a obec 

nemá možnosť tieto veci ovplyvniť. Obec si všetky záväzky splnila, s externými dodávateľmi 

zmluvy nemala.  

Ing.  Peter Belica, zle sú postavené podmienky pre verejné obstarávanie, nakoľko sa berú do 

úvahy len ponuky, nesmie sa študovať materiál o firmách, ktoré ponuky predkladajú. 

JUDR. Mgr. Peter Belica položil otázky, prečo Fy. Sagacita za celé obdobie čo sa s ňou 

rokovalo, nenamietala proti premlčaniu jej pohľadávky, ak mala podpísané uznanie dlhu. Pri 

uznaní dlhu sa predlžuje obdobie na premlčanie.  

Mgr.  Eva Belicová oboznámila obecné zastupiteľstvo, že aj vyšetrovatelia čakajú na návrat p. 

Stanovského, aby sa mohlo pokračovať vo prešetrovaní. Skonštatovala, že čo sa týka 

rekonštrukcie námestia, môžeme byť len radi, že sa toto dokončilo, a neuhradené pohľadávky 

malých podnikateľov mi nemôžeme uspokojiť.  

p. Martin Rybár sa pýtal, ako ja to so zmluvnými pokutami a úrokmi za neuhradenie záväzkov. 

Mgr. Eva Belicová obec by platila len zákonné úroky a ich výška je otázna, je veľmi vysoká, 

súd ju môže znížiť. Takže z terajších záväzkov je to asi 300 tis. Eur.  

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol nutnosť vypočítať zákonné úroky a pokuty, koľko by asi 

reálne činili za rok.  

Hlasovanie – berie na vedomie informáciu o priebehu konania týkajúceho sa 

uplatňovaných pohľadávok od obce Sučany vo výške 156 365,63 € a 11 712,87 €.  

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

18. Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za rok 2014 

Správu o činnosti, všetci poslanci dostali v papierovej forme, neboli žiadne pripomienky. 

Diskusia:  do diskusie sa nikto neprihlásil 

Hlasovanie – berie na vedomie správu stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za 

rok 2014  

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

19. Informácia o ďalšom postupe výstavby D1 a iných dôležitých stavbách v obci 

Prednosta podal obecnému zastupiteľstvu informáciu o protihlukovej stene, ktorá je 

vyhotovená, železničná zastávka je hotová, lávka, nie je stále doriešené osvetlenie. Dňa 

30.4.2015 má byť preberacie konanie mostných a cestných stavieb – most ku KORADOORu 

a PREFA – obec sa bráni prebratiu uvedených stavieb do správy obce. 

Starosta musí mať mandát na podpísanie zmluvy na prebratie stavieb.  
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Starosta spomenul, že Váhostav a.s. podmieňuje osvetlenie chodníka prebratím majetku do 

správy obce. Obec lávku bez osvetlenia nepreberie , problémom je aj prístupová cesta na 

Štrkoveň.  

Diskusia:p. Ján Adamovský, Ing. Vladimír Bulej, PhD., p. Jaroslav Makovník 

Ján Adamovský, lávka na most je zlý prístup, a povrch lávky je šmykľavý, čo je s osvetlením  

Ing. Vladimír Bulej, PhD.  povrch lávky je šmykľavý  

Prednosta odpovedal, že sa má robiť protišmykový obrus, zatiaľ nevie v ako je to štádiu 

Lávka sa bez osvetlenia a protišmykovej úprave v žiadnom prípade nepreberie. 

 p. Jaroslav Makovník riešil problém priechodu k štrkovni, treba zabezpečiť po dohode s 

Prefou prechod od Váhu, spevniť ho štrkom 

Prednosta odpovedal, že je to zatiaľ stavba a do stavby nemôžeme zahovať. 

 

Hlasovanie – berie na vedomie  o ďalšom postupe výstavby D1 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

Mgr. Eva Belicová navrhla, že v zmysle zásad o hospodárení s majetkom obce musí prebratie 

majetku obce odsúhlasiť OZ. Následne bol podaný návrh na schválenie oprávnenia na 

podpísanie zmluvy na prebratie stavebného objektu SO 215-00 Most nad dialnicou 

 

Hlasovanie – schvaľuje nadobudnutie stavebného objektu SO 215-00 Most nad 

diaľnicou v km 8,570 34 D1 na miestnej komunikácií, nachádzajúceho sa v katastrálnom 

území Sučany, do vlastníctva obce Sučany  

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

20. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 

Starosta oboznámil obecné zastupiteľstvo s výstupom so stavebnej komisie, jedná sa o 

vysporiadanie pozemkov pod cestami a chodníkmi v obci.  

Diskusia:Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Eva Bencová 

Ing. Vladimír Bulej informoval, že zatiaľ sa pozemky vysporiadať nebudú, pretože v obci 

možno existuje veľmi veľa takýchto pozemkov a mohlo by to vyvolať reťazovú reakciu na 

vysporiadanie pozemkový 

Ing. Eva Bencová obec v súčasnej dobe ani nedisponuje voľnými pozemkami 

 

Hlasovanie – neschvaľuje vysporiadanie parciel vo vlastníctve Ing. Karola Vobrubu, 

EKN 4533/1 o výmere 69 m2 a EKN 4533/2 o výmere 556 m2, k.ú. Sučany pod obecnou 

cestou na ul. Fatranská cesta.  

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

Hlasovanie – neschvaľuje vysporiadanie pozemku vo vlastníctve Petra Pakána, KNE 

1382 o výmere 124 m2, k.ú. Sučany nachádzajúcu sa pod  miestnou komunikáciou ul. 

Kollárova.  

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Diskusia : do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

 

Hlasovanie – neschvaľuje majetkoprávne  vysporiadanie  pozemkov vo vlastníctve 

Dagmar Hégerovej, EKN 766/14, EKN 837, k.ú. Sučany, ulice Hodžova a Štúrova.  

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Diskusia : do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

Prednosta oboznámil obecné zastupiteľstvo zo žiadosťou p. Dibdiakovej na odkúpenie 

pozemku na ul. Hlavnej pri svetelnej križovatke. 

Diskusia: Ing. Eva Bencová, 

Ing. Eva Bencová informovala zastupiteľstvo, že p. Dibdiaková chcela odkúpiť uvedený 

pozemok s tým, že by ho zveľadila a upravila, stavebná komisia tento odpredaj neodporúčam, 

nakoľko sa jedná o centrum obce 

 

Hlasovanie – neschvaľuje odpredanie pozemku v majetku obce Sučany žiadateľkou 

Vlastou Dibdiakovou, EKN 606 katastrálne územie Sučany, ul. Hlavná, park pri 

svetelnej križovatke.  

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

Prednosta informoval o ukončení nájmu pozemku pre p. Matulovú, jedná sa o pozemok pri 

Skale a hlavne sa jedná o prechod k jednotlivým pozemkom v tejto lokalite. Prechod nie je 

vôbec nijako riešený. Tento problém sa musí prerokovať na stavebnej komisii.  

Prednosta informoval o požiadavke výpožičke priestorov starého futbalového ihriska na 

podujatie „Turiec Fest 2015“. Jedná sa o výpožičku priestorov na 5 dni.  



–--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 23.04.2015                                18  

Diskusia: p. Jaroslav Makovník 

p. Jaroslav Makovník pripomenul aby neboli problémy s WC a s priestormi v ŠD, elektrina 

Prednosta odpovedal, že si riešia organizátori 

p. Martin Rybár, požiadavku na elektrinu riešia samostatne, bude to zmluvne zakotvené, 

musia všetko vrátiť do pôvodného stavu 

Prednosta – akcia je pod záštitou obce, bude zabezpečená pomoc pracovníkov VPP, preto 

občania Sučian budú mať zľavnené vstupné 

Hlasovanie – schvaľuje zmluvu o výpožičke, ktorej predmetom je bezodplatné 

vypožičanie pozemkov na dobu určitú od 11.6.2015 do 15.6.2015 pre účel konania 

kultúrneho podujatia „Turiec Fest 2015“ 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Martin Rybár) 

Neprítomní: 0 

 

21. Kúpa objektu psychiatrickej liečebne 

Starosta informoval obecné zastupiteľstvo o možnosti odkúpenia objektu psychiatrickej 

liečebne s priľahlými pozemkami v celkovej hodnote 32 050,- €. Objekt je značne 

zdevastovaný, murivo je zvetrané, bude sa musieť objednať statický posudok. Bol 

informovaný aj riaditeľom PL o zámere štátu zriadiť v uvedenom objekte detekčný ústav, 

takže nakoniec k predaju uvedeného objektu ani nemusí dôjsť. Rokoval aj s p. Ďuranom  o 

možnosti rekonštrukcie objektu s možnosťou získania dotácie od štátu a finančných 

prostriedkov prostredníctvom ŠFRB a spoluúčasťou obce a mohol by sa objekt prerobiť na 

obytné jednotky.  

Diskusia: p. Ján Adamovský, Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta 

Trnovská, MPH, Martin Rybár, Ing.  Peter Belica 

p. Ján Adamovský, vyslovuje súhlas s odkúpením celého objektu PL, aj za cenu že by sa 

neskôr objekt musel zbúrať 

 Ing. Vladimír Bulej, PhD. súhlasí s názorom p. Adamovského je za odkúpenie objektu 

MUDr. Iveta Trnovská, vzhľadom na uvedené skutočnosti dáva súhlas na odkúpenie objektu 

Martin Rybár, ekonomická komisia odporúča odkúpenie objektu PL 

Ing.  Peter Belica, konštatoval, že získanie fondov na prerobenie objektu na domov sociálnych 

služieb alebo detský domov je nemožný. Objekt by len zvýšil stav nášho neupotrebiteľného 

majetku, bolo by dobré vyčísliť náklady na stráženie a ochranu majetku za rok. 

Starosta odpovedal, že obec neplánuje objekt strážiť, nakoľko je už dlhé roky opustený a 

nestrážený. Ak objekt chceme  použiť, ostanú len holé múry.  

Faktická pripomienka: JUDr. Mgr. Peter Belica, či je  cena objektu aktuálna, či je už ponížena 

až na výšku do 60% ceny znaleckého posudku. 

Starosta odpovedal, že cena je presne 50% ceny znaleckého posudku. 

Ing. Eva Bencová, stavebná komisia doporučuje odkúpenie objektu PL, ak by sa aj objekt 

nevyužíval, je tu pozemok ktorý ostane obci, a obec nemá žiadne iné voľné pozemky a tento 

by sa mohol neskôr využívať na rôzne účely.  

Hostia : Štefan Šimko, má názor, že objekt sa má odkúpiť, nakoľko sa stále zabúda na 

obyvateľov Hrabín a vybudovaním objektu pre neprispôsobivých obyvateľov by boli len 

diskriminovaní. Pretože Sučany sú známe len ako obec delikventov, rómov a basistov.  

Starosta odpovedal, že sa myslí aj na obyvateľov Hrabín, v pláne je vybudovať sociálne byty, 

bude sa realizovať káblová televízia do Hrabín. 
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Faktická poznámka: JUDr. Mgr. Peter Belica ponuka na odpredaj od PL je stále aktuálna 

Starosta ukončil a dal návrh na hlasovanie ohľadom odkúpenia objektu PL. 

 

Hlasovanie – schvaľuje kúpu nasledovných nehnuteľností vo vlastníctve Psychiatrickej 

liečebne : 

- pozemok parc. KN-C 1905/44 zastavané plochy a nádvoria o výmere 3044 m2, zapísaný 

na LV č. 1911 k.ú. Sučany  za sumu 10 000,- € 

- pozemok par. Č. KN-C 1905/45, zastavané plochy a nádvoria , o výmere 4238 m2, 

zapísaný na LV 1911 k.ú. Sučany za sumu 13 900,- € 

 - pozemok par. Č. KN-C 1905/2, zastavané plochy a nádvoria , o výmere 697 m2, 

zapísaný na LV 1911 k.ú. Sučany za sumu 2 300,- € 

- stavba súpisné číslo 879, par. Č. KN-C 1905/2, pavilón C, za sumu 5 850,- €.  

Za: 11 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

22. Správa o bezpečnostnej situácií v obci, správy o činnosti DJZO a OP za rok 2014, 

správy veliteľa DHZO v zmysle uznesenia OcZ č. 35/2015 

Správu o bezpečnostnej situácií v obci predniesol Riaditeľ OO PZ Sučany mjr. Bc. Ľuboš 

Štrauch. Obvodné oddelenie PZ v Sučanoch je obvodným oddelením III. typu, s plánovaným 

počtom policajtov 17. Okrem riaditeľa OO PZ a jeho zástupcu je 13 policajtov zaradených vo 

funkcii referent s územnou a objektovou zodpovednosťou a 2 policajti vo funkcii starší 

referent poverený policajt. Činnosť OO PZ sa riadi najmä interným predpisom prezidenta 

Policajného zboru NPPZ č. 22/2013 v platnom znení, pričom základnými úlohami v zmysle 

nariadenia sú- ochrana verejného poriadku, boj proti trestnej činnosti, zabezpečovanie 

bezpečnosti a plynulosti cestnej premávky, správna služba, odhaľovanie, objasňovanie 

priestupkov, oznamovanie a prejednávanie priestupkov a trestné konanie. 

Celkový nápad trestnej činnosti evidovaný na OO PZ v Sučanoch za rok 2014 bol 163 

trestných činov, z ktorých bolo 111 objasnených, čo predstavuje objasnenosť 68,10 % 

(porovnateľný údaj za rok 2013 , nápad 207 trestných činov, objasnených 131, čo predstavuje 

63,29 %). Z uvedeného vyplýva, že došlo k zníženiu nápadu trestnej činnosti a zvýšeniu 

objasnenosti.. 

Celkový nápad priestupkov podľa denníka priestupkových spisov realizovaných OO PZ v 

Sučanoch v roku 2014 bol 134, z ktorých bolo 80 objasnených, čo predstavuje 59,70 % 

objasnenosť. 

Spoluprácu s Obecnou políciou a OHZ Sučany je možné zhodnotiť ako veľmi dobrú, v 

porovnaní s inými obcami, nielen v služobnom obvode OO PZ, ale aj v rámci okresu Martin.  

Starosta poďakoval riaditeľovi OO PZ Sučany mjr. Bc. Ľuboš Štrauch za prednesenú správu a 

vyzval veliteľa OP p. Jána Čičerina o podanie správy za OP. 

p. Ján  Čičerin, náčelník OP zhrnul obsah správy, nakoľko celá bola rozposlaná elektronicky. 

Nakoniec požiadal OZ, že ak má OP plniť úlohy v plnej miere, žiada navýšiť počet členov OP.  

Starosta poďakoval p. Jánovi Čičerinovi a otvoril diskusiu. 

Diskusia: Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Mgr. Peter Belica, Jaroslav Makovník, Ján Adamovský 

Mgr. Róbert Kováč, kritizuje v správe uvedené služobné zákroky, neudávajú pri priestupkoch 

čo riešili, blokové pokuty sú veľmi nízke a nie je riešené koľkých osôb sa pokuty týkajú a za 

čo. Pri nákladoch aké sú na OP, majú veľmi slabé výkony  



–--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 23.04.2015                                20  

JUDr. Mgr. Peter Belica, pri riešení priestupkov, sťažnosti absentujú podklady pre komisiu 

verejného poriadku. Ako sa dá vylepšiť a zdokonaliť činnosť OP, administratívna činnosť ako 

sa ďalej pokračuje, čo sa týka riešenia priestupkov.  

Náčelník OP p. Čičerin odpovedal, že záleží na osobnom vyhodnotení policajta, či je prečin 

spoločensky závažný, alebo nie.  

Jaroslav Makovník mal dotaz, či blokové pokuty dostávajú len Sučanci alebo aj cudzí. 

Ján Adamovský sleduje činnosť OP , nevie či sú financie na jej rozšírenie, ale si myslí, že 

obecnú políciu potrebujeme. 

Mgr. Róbert Kováč zrušenie obecnej polície je blud, len nech svoju činnosť vykonávajú ako 

majú, nech sú tam, kde ich je potreba 

Prednosta taktiež skonštatoval, že blokové pokuty sú veľmi nízke a 176 zákrokov, malo by  aj 

toľko záznamov a to nie je.  

Starosta poďakoval náčelníkovi OP a vyzval náčelníka DHZO p. Slobodníka na prednesenie 

správy o činnosti za rok 2014. 

P. Peter Slobodník uviedol, že správu každý dostal v elektronickej podobe a je rozdelená do 

niekoľkých celkov a to Represia – zásahová činnosť a Práca  pre verejnosť a propagácia 

činnosti zboru. 

Diskusia: Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica 

Ing. Eva Bencová, pripomienka k osloveniu, dotaz na Dobrovoľný zbor, ktorý zasahuje mimo 

svoj obvod a bol na tento zásah vyslaný KR HaZZ, poprípade OR HaZZ, vysvetlenie. 

Vykonávajú aj iné činnosti pre obec- aké. Ako prebiehajú služby, koľkí sú na smene. 

Vysvetliť zmluvu 184/2014 – Zmluva o službe študentov, /hasičská služba/, čo poskytujeme 

študentom/priestor, stravu, pitný režim, oblečenie/ 

p. Peter Slobodník v vysvetlil, že na základe dohody robia zásahy do 10 spádových  obci,  

náklady na pohonné hmoty prepláca OHZ. Práce sa vykonávajú počas pracovnej doby, ako 

zamestnanci, keď ja zásah, vždy musí byť dosažiteľnosť. Musia byť v službe vždy 3 

pracovníci, slúžia aj dobrovoľní členovia HZ, musí sa hlásiť na linku 112, rozpis je vždy u 

starostu. Študentom poskytujeme len priestor a pitný režim, inak sú pod dozorom odborných 

pracovníkov/hasičov/, nemôžu pracovať sami. 

Starosta odpovedal, že absolventskú prax na obci vykonávajú aj študenti iných škôl.  

 Ing. Peter Belica, dotaz ako je odmeňovaná práca hasičov na záchranných prácach vo Vrátnej 

a iných živelných pohromách 

p. Slobodník sú dobrovoľne zadarmo, preplácajú sa len náklady na pohonné hmoty a stravu 

zabezpečujú na mieste kde pomáhajú. Obec takéto výjazdy nestoja vôbec nič. 

Faktická poznámka: Ing. Eva Bencová, uviedla, že podľa vyhl. č. 37 o Požiarnej ochrane 

Dobrovoľné hasičské zbory dostávajú dotácie o Dobrovoľného hasičského zboru SR 

p. Slobodník je to pravda, ale je to účelovo určené na zakúpenie materiálno-technického 

vybavenia DHZO, musí sa vyúčtovať 

Faktická poznámka: Riaditeľ OO PZ Sučany mjr. Bc. Ľuboš Štrauch poďakoval DHZO za 

spoluprácu pri likvidácii požiarov a nehodách, taktiež OP a bol by rám keby ich bol plný 

počet. 

 Na základe uznesenia p. Slobodník vypracoval správu aj o iných činnostiach, ktoré vykonáva 

DHZO v obci, ktorá bola odoslaná všetkým poslancom. 

Diskusia: Ing. Eva Bencová, Martin Rybár 

Ing. Eva Bencová nemá pripomienky k údržbe komunikácií, len kto je na útvare, ak sa 

prevádza údržba 

p. Slobodník, na dispečingu ja vždy operátor, vždy slúži aj dobrovoľný hasič a ten nie je v 

prac. pomere s obcou 

Ing. Eva Bencová údržba zelene, kosí sa, orezávajú sa stromy, či je vypracovaný plán na 
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údržbu zelene, koľká je rozloha na kosenie. 

p. Slobodník plán na údržbu zelene nie je vypracovaný, výrub stromov sa robí na základe 

rozhodnutia p. Malkovej a vlani na orezávanie stromov a kríkov bol prijatý odborný 

pracovník na dobu určitú.  

Ing. Eva Bencová , kosenie školy, ako je možné  že sa za prenájom telocvične neplatí a pritom 

sú faktúry za použitie plošiny pri vešaní zástav, či sa kosí aj multifunkčné ihrisko, na základe 

čoho je DHZO zaradený do skupiny Al a prečo platíme až 5 hasičov 

p. Slobodník školu kosia v rámci pracovnej doby ale aj poobede, kosí sa multifunkčné ihrisko, 

zaradenie do skupiny A1 je podľa plošného rozdelenia hasičských jednotiek a podľa počtu 

obyvateľov. Zamestnaní hasiči vykonávajú aj iné práce, 

p. Slobodník opravy verejného osvetlenia, žiarovky sa menia naraz aj na niekoľkých uliciach, 

nemení sa len jedna, hasiči idú s plošinou a opravy prevádza p. Rybár na dohodu. Najskôr sa 

spraví obhliadka a podľa potreby sa dokupujú žiarivky a ostatný materiál potrebný na opravu. 

p. Martin Rybár  rozobral používanie plošiny, lebo podľa zákona ju majú mať hasiči, ale obec 

nemala fin. prostriedky na opravu a preto bola plošina darovaná DHZO a si ju opravili, s tým 

že bude pracovať aj pre OcU za garantované ceny. 

Ing. Eva Bencová, kto platí výdavky na náhradné diely pre autá DHZ, aké vybavenie má obec  

na údržbu zelene, aké náklady boli na zeleň, veľké náklady na metly, hrable, ktoré používajú 

pracovníci VPP 

p. Slobodník  oboznámil s technickým vybavením obce/autá, traktory, kosačky, štvorkolka/ 

Starosta pripomenul, že aby sa zamysleli, či je efektívnejšie najať si na túto údržba služby, 

alebo nás to stojí oveľa menej, keď to robia hasiči. 

p. Martin Rybár poďakoval náčelníkovi DHZO obce, že dokáže koordinovať a spájať prácu 

hasičov aj s inými prácami pre obec.  

p. Adamovský  vyzdvihol prácu DHZO aj OP a skonštatoval, že už nechce počuť žiadne 

pripomienky voči ich práci.  

Starosta ukončil diskusiu o správach o činnosti a uviedol, že kto chce, môže kedykoľvek 

navštíviť Hasičskú stanicu a skontrolovať si kde všetko je. 

Ing. Eva Bencová navrhla prijať uznesenie na vypracovanie Plánu údržby verejnej zelene 

obce Sučany.  

Prednosta informoval, že plán údržby v obci existuje, len ho treba upraviť a doplniť o plán a 

rozpis kosenia v obci. 

p. Rybár skonštatoval, že ale tým pádom by sa mal robiť plán údržby aj VO, obecného 

rozhlasu a pd.  

p. Jaroslav Makovník, ako je možné vyčísliť náklady na kosenie, kosí sa vždy len podľa 

potreby  

Hlasovanie – Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch žiada referentku životného prostredia 

vypracovať Plán údržby verejnej zelene obce Sučany s jasne zadefinovaným druhom 

prác, plocham, ktoré budú udržiavané, v akých výmerách a koľko krát ročne 

Za: 7(Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

Ing. Vladimír Bulej, PhD, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč) 

Proti: 3  (p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová,p. Martin Rybár) 

Zdržal sa:1 (p. Jaroslav Makovník,) 

Neprítomní: 0 

 

23. Úlohy obce vyplývajúce zo zabezpečovania ochrany lesov pred požiarmi 

 

Prednosta oboznámil obecné zastupiteľstvo s úlohami obce vyplývajúce zo zabezpečenia 

ochrany lesov pred požiarmi.  
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Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 

Hlasovanie –  Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie úlohy obce 

vyplývajúce zo zabezpečenia ochrany lesov pred požiarmi 

 

Za: 9 (Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav 

Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. 

Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Ing. Peter Belica,  p. Ján Adamovský) 

 

23. Správa o činnosti komisií 

Mgr. Veronika Ďaďová podala správu z kultúrnej komisie, rozoberala jednotlivé kultúrne 

akcie/Deň matiek, Turčianske športové hry/, Štiavnický kotlík – neprimerane požiadavky p. 

Stankovianského na výpožičku lavíc, prístreškov, pódia, kotlíkov, pracovníkov VPP.  

Starosta obce oznámi, že Štiavnický kotlík sa koná pod záštitou starostu obce. 

Prednosta upovedomil O, že obec už pomohla zabezpečiť priestor na konanie akcie, jedná sa 

o vojenský priestor. 

Ing. Vladimír Bulej, PhD, ak obec robí celý servis akcie, tak nesúhlasí s akciou, treba 

upresniť podmienky  

Ing. Peter Belica ak sa nedohodnú podmienky, akcia sa konať nebude. 

p. Jaroslav Makovník, je pokazený reproduktor a p. Stankoviansky ho chce znovu požičať 

JUDr. Mgr. Peter Belica predniesol správu z komisie verejného poriadku, pripomenul 

zhotovenie nového VZN o verejnom poriadku, ktoré bude predložené na budúcom obecnom 

zastupiteľstve. 

MUDr. Iveta Trnovská oboznámila so správou  o činnosti sociálno-zdravotnej, školstva, 

mládeže a bytovej. Spomenula schválenie sociálnych výpomoci a umiestnenie Zdena Cicku 

do domova v Novoti.  

Ing. Eva Bencová – správa o činnosti komisie výstavby, územného plánu, dopravy a 

životného prostredia, p. Belko odstúpil od zmluvy na prenájom pozemku a preto bude 

potrebné zabezpečiť kosenie aj tohto priestoru, zistiť ako bolo dohodnuté s p. Kowařovským  

vybudovanie inžinierskych sieti. 

p. Martin Rybár pripomienkoval, že určite bola zmluva s p. Kowařovským, že vybuduje 

inžinierske siete v spolupráci s obcou. 

Ing. Eva Bencová prezentovala žiadosť Fy. KrausMaffei na osadenie dopravnej značky v 

priem. zóne- Zákaz státia, žiadosť zmenu názvu ulice z Hlavnej na Priemyselnú a preveriť 

značenie na ulici Vážskej, požiadavka na zmenu územného plánu, požiadavka prečistiť všetky 

výpuste, 

p. Martin Rybár žiada všetky komisie o zasielanie zápisníc z komisii všetkým poslancom. 

Predniesol návrh na autoremedúru uznesenia č. 8/2014 C18 zo 6.11.2014 zo znenia:  

vyradenie Citroen Berlingo zaradený do majetku v obstarávacej cene 2.100,00 € a zostatkovej 

cene 1.749,96 € a jeho predaj formou obchodnej verejnej súťaže za sumu najmenej vo výške 

zostatkovej ceny 1.749,96 €  

na nové znenie: 

vyradenie Citroen Berlingo zaradený do majetku v obstarávacej cene 2.100,00 € a zostatkovej 

cene 1.749,96 € a jeho predaj za sumu najmenej vo výške 1.500,- € 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 
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Hlasovanie – schvaľuje autoremedúru uznesenia č. 8/2014 C18 zo 6.11.2014 

 zo znenia:  

vyradenie Citroen Berlingo zaradený do majetku v obstarávacej cene 2.100,00 € a zostatkovej 

cene 1.749,96 € a jeho predaj formou obchodnej verejnej súťaže za sumu najmenej vo výške 

zostatkovej ceny 1.749,96 €  

na nové znenie: 

vyradenie Citroen Berlingo zaradený do majetku v obstarávacej cene 2.100,00 € a 

zostatkovej cene 1.749,96 € a jeho predaj za sumu najmenej vo výške 1.500,- € 

 

Za: 9 (Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav 

Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD,  Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. 

Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Ing. Eva Bencová,p. Ján Adamovský ) 

 

25. Rôzne 

Starosta otvoril bod rôzne. 

Vzhľadom na zmenu v OcZ, v súlade som zákonom, starosta podal návrh na uznesenie na  

schválenie ďalšieho  člena komisie na ochranu verejného záujmu poslanca Jána 

Adamovského, za stranu SIEŤ 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 

Hlasovanie – schvaľuje za člena komisie na ochranu verejného záujmu poslanca Jána 

Adamovského, za stranu SIEŤ 

Za: 8 (Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav 

Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD,  Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. 

Róbert Kováč, p. Martin Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Veronika Ďaďová,) 

Neprítomní: 2 (Ing. Eva Bencová,p. Ján Adamovský ) 

Starosta uviedol, že je potrebné schváliť autoremedúru uznesenia č. 29/2015 o začlenení našej 

obce do OZ Mikrogerión Fatry v Turci pre prístup LEADER 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 

Hlasovanie – schvaľuje autoremedúru uznesenia č. 29/2015 z 5.3.2015  

zo znenia:  

členstvo obce Sučany  v občianskom združení OZ Mikroregión Fatry v Turci  

na nové znenie 

členstvo obce Sučany  v občianskom združení OZ Mikroregión Fatry v Turci a  zároveň 

schvaľuje zaradenie katastrálnych území obce Sučany do územia OZ Mikroregión Fatry 

v Turci pre prístup LEADER. 

Za: 8 (Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav 

Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin 

Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Veronika Ďaďová,) 

Neprítomní: 2 (Ing. Eva Bencová,p. Ján Adamovský ) 

 

Prednosta oboznámil obecné zastupiteľstvo, že Mgr. Lenka Orelová sa vzdala členstva v 
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dozornej rade ZŠ, bude potrebné dovoliť nového člena na budúcom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

Taktiež oboznámil O, že dlh p. Mäčkovej prešiel na exekučné konanie a výška dlhu sa 

vyšplhala až na výšku 11 tis. EUR.  

Mgr. Veronika Ďaďová podala návrh na uznesenie, aby sa Štiavnický kotlík v našej obci 

v budúcom období  nekonal.  

Prednosta odpovedal, že akcia je už rozbehnutá, ale záleží na nás na akých podmienkach sa 

dohodneme.  

Predložený bol potom návrh na uznesenie, že sa neschvaľuje emailová žiadosť p. 

Stankovianského o spoluprácu obce v ním požadovanom rozsahu.  

Hlasovanie – neschvaľuje emailovú žiadosť Jozefa Stankovianského z 3.4.2015 o 

spoluprácu v ním požadovanom rozsahu v uvedenej emailovej žiadosti pri organizovaní 

Štiavnického kotlíka v obci Sučany v júli 2015 

Za: 8 (Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav 

Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD,  Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. 

Róbert Kováč, p. Martin Rybár ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Ing. Eva Bencová,p. Ján Adamovský ) 

 

p. Jaroslav Makovník, dotaz o web stránke obce Sučany, kedy bude funkčná. 

Starosta odpovedal, že na stránke sa pracuje do troch mesiacov má byť funkčná a budu tu 

všetky základné veci. 

 

26. Interpelácie 

Interpelácie - neboli 

13. Záver  

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie  OZ ukončil. 

 

Daniela Ligačová 

zapisovateľka          

 

Overovatelia zápisnice:       ..........................................            ........................................ 

                                                  Mgr. Veronika Ďaďová                    Ján Adamovský                         
 

  ....................................                                                          ....................................... 

    Mgr. Vladimír Olbert                                                    Ing. Vladimír Plžik 

        prednosta OcÚ                                                                                   starosta obce 

 

 

 

 


